

قرية منتدى حوكمة الإنترنت 2021

دعوة لتقديم طلب لأكشاك قرية منتدى حوكمة الإنترنت 2021

خلال منتدى حوكمة الإنترنت السنوي الـ16، يمكن لأصحاب المصلحة المهتمين عرض أو توزيع المعلومات ذات الصلة حول الأنشطة المتعلقة بحوكمة الإنترنت في قرية منتدى حوكمة الإنترنت. تتكون قرية منتدى حوكمة الإنترنت من مقصورات عرض فعلية وافتراضية، تقع في منطقة الاجتماع وعلى الإنترنت وفقاً للطبيعة المختلطة للاجتماع. يمكن للمنظمات غير القادرة على القدوم بشكل شخصي إلى كاتوفيتشي التقدم بطلب للحصول على كشك افتراضي.

الأكشاك غير تجارية بطبيعتها. إنها مجانية، ومخصصة على أساس من يأتي أولاً يخدم أولاً، مع مراعاة التوازن بين أصحاب المصلحة والتنوع الإقليمي، فضلاً عن أهمية نشاط المعرض لحوكمة الإنترنت. الأكشاك متوفرة بشكل محدود.

يمكن للمنظمات المهتمة التقدم لاستضافة كشك في قرية منتدى حوكمة الإنترنت من خلال **الاستمارة الإلكترونية لتطبيق قرية منتدى حوكمة الإنترنت** بحلول **1 تموز/ يوليو 2021، الساعة 23:59 بالتوقيت العالمي.**



IGF 2021 Village

IGF 2021 Call to Apply for Village Booths

During the 16th annual IGF, interested stakeholders can display or distribute relevant information about their Internet governance-related activities at the IGF Village. The IGF Village consists of physical and virtual display booths, located in the meeting's area and online in accordance with the hybrid nature of the meeting. Organizations not able to come physically to Katowice can apply just for a virtual booth.

The booths are non-commercial in nature. They are free of charge, and allocated on a first-come, first-served basis, with respecting a balance of stakeholder and regional diversity, as well as the relevance of the exhibition activity for Internet governance. Booths are of limited availability.

Interested organizations can apply to host a booth at the IGF Village through the [IGF Village application e-form](#) by **1 July 2021, 23:59 UTC**.